
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 3. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 446
Vil ministeren i forlængelse af svar på UUI alm. del - spørgsmål 342 kommentere på,
at blot 20 ud af 163 (svarende til 12 pct.) udenlandske bandemedlemmer registreret
som bandemedlemmer i Rigspolitiets Efterforskningsstøttedatabase (PED) er udvist af
Danmark? Vil ministeren derudover redegøre for, hvordan det hænger sammen med
ministerens eget udsagn "Jeg vil gerne understrege, at det er regeringens klare holdning,
at kriminelle udlændinge, herunder bandemedlemmer, som misbruger deres ophold i
Danmark til at begå kriminalitet, ikke har noget at gøre i det danske samfund” i svar på
UUI alm. del – spørgsmål 291, samt om regeringen mener, at kun blot 12 pct. af de
udenlandske bandemedlemmer i Danmark skal udvises?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Christian Rabjerg Madsen
formand
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